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اخبار
پيشنهاد كتاب عبدالجبار 

كاكايی در بيست و هفتمين 
»اتفاق ترانه«

عبدالجبار  سرویس هنری- 
کاکایی در بیست و هفتمین »اتفاق 
ترانه« حوزه هنری به علاقه مندان 
حوزه شعر و موسیقی، خواندن یک 

کتاب را پیشنهاد خواهد داد.
به گزارش امتیاز و به نقل از 
هنر؛  سوره  سپهر  عمومی  روابط 
و  شعر  محفل  بیست وهفتمین 
شنبه  روز  ترانه«  »اتفاق  موسیقی 
در   ۱۷ ساعت  از  دی  ماه  دوم 
تماشاخانه مهر حوزه هنری برگزار 
رویداد  این  ویژه  مهمان  شود.  می 
عبدالجبار کاکایی است که با معرفی 
یک کتاب به علاقه مندان در این 
محفل شعر و موسیقی حوزه هنری 

حضور خواهد یافت.
وی متولد ۱۵ شهریور ۱۳۴۲ 
ایلام  نویسنده، شاعر و زبان شناس 
ایرانی است. کاکایی در زمینه های 
سرودن شعر، نقد و بررسی، اجرای 
برنامه های ادبی در صدا و سیما و 
شاعر  و  دارد  فعالیت  مطبوعات 
سریال های  تیتراژهای  از  بسیاری 
تلویزیونی است. از کاکایی مقالات 
و نقدهای فراوانی پیرامون شعر این 
روزگار در مطبوعات درج شده است. 
همچنین عبدالجبار کاکایی مدرس 
و مدیر خانه شعر بنیاد نویسندگان 
و هنرمندان و دبیر علمی هشتمین 
جشنواره شعر فجر بوده است. او هم 
برنامه »شعر  مدیر  به عنوان  اکنون 
ارسباران  فرهنگسرای  ترانه«  و 
مشغول به فعالیت است که اولین 

پنجشنبه هر ماه برگزار می شود.
جلسه  هفتمین  و  بیست  در 
شعرخوانی »اتفاق ترانه« همچنین 
ترانه سرایان  و  شاعران  از  جمعی 

مطرح کشور شرکت می کنند.

اعلام اسامی فيلم های 
كوتاه داستانی جشنواره 

ملی فيلم فجر
اسامی فیلم های کوتاه داستانی 
ملی  جشنواره  ششمین  و  سی 
به  شد.»مارلون«  اعلام  فجر  فیلم 
درناز  تهیه کنندگی  و  کارگردانی 
کارگردانی  به  »حیوان«  حاجی ها، 
بهمن و بهرام حاج ایوان لو)ارک( و 
تهیه کنندگی مدرسه ملی سینمای 
ناهار«  »وقت  ارک،  برادران  و  ایران 
و  قاسمی  علیرضا  کارگردانی  به 
فیلمسازان  حلقه  تهیه کنندگی 
قاسمی  علیرضا  و  گلوب  کلام  بی 
احسان  کارگردانی  به  »فاش«  و 
مختاری و تهیه کنندگی بهنام عابدی 
و حامد حسینی سنگری ۴ فیلمی 
برای شرکت در سی و  هستند که 
فجر  فیلم  ملی  جشنواره  ششمین 
انتخاب شده اند.طبق آیین نامه سی  
و ششمین جشنواره فیلم فجر، هیات 
بهترین  نامزدهای  میان  از  داوران 
جشنواره  داستانی  کوتاه  فیلم های 
تهران و جشن مستقل  فیلم کوتاه 
فیلم های کوتاه خانه سینما )حداکثر 
فیلم  هر  زمان  فیلم( که مدت   ۱۰
فیلم  باشد یک  از ۱۵ دقیقه  کمتر 
را به عنوان فیلم برگزیده انتخاب و 
سیمرغ بلورین بهترین فیلم کوتاه را 
اهدا خواهند  به کارگردان آن فیلم 
کرد.شرکت این ۴ فیلم در جشنواره 
بازگشت  نوعی  به  ششم  و  سی 
سینمای کوتاه به جشنواره ملی فیلم 
فجر پس از ۲ سال دوری است.سی 
و ششمین جشنواره ملی فیلم فجر 
به دبیری ابراهیم داروغه زاده از ۱۲ تا 

۲۲ بهمن ۹۶ برگزار می شود.

حضور فيلم سينمايی »گيتی 
همسر عليرضا« در جشنواره 

ملی فيلم فجر
فیلم سینمایی »گیتی همسر 
حمیدرضا  کارگردانی  به  علیرضا« 
هنری به دبیرخانه سی و ششمین 
ارایه  فجر  فیلم  ملی  جشنواره 
همسر  »گیتی  سینمایی  شد.فیلم 
حمیدرضا  کارگردانی  به  علیرضا« 
همایون  کنندگی  تهیه  و  هنری 
عطاردی با پایان تدوین به دبیرخانه 
سی و ششمین جشنواره ملی فیلم 
فجر تحویل داده شد.گیتی همسر 
ساخته  نخستین  که  علیرضا« 
حمیدرضا هنری است قصه زوجی 
بحران  با  که  کند  می  روایت  را 
شوند.واروژ  می  مواجه  زناشویی 
کریم مسیحی مشاور کارگردان این 
فیلم است و در آن آرش آصفی، رویا 
جاویدنیا، ریحانه رضی، زهرا برومند، 
اکبری  کریم  و  راشدی  سیامک 
مبارکه ایفای نقش می کنند.محمد 
»گیتی  فیلمبرداری  مدیر  رسولی 
همایون  و  است  علیرضا«  همسر 
»زندگی«  فیلم  برای  که  عطاردی 
جلیل سامان سیمرغ بهترین فیلم 
را از بیست و نهمین جشنواره فیلم 
فجر دریافت کرده بود، این فیلم را 

پس از سال ها تهیه کرده است.

تلاش وزارت ارشاد برای احداث »نگارخانه ملی«

رهبران اركستر قزاقستان در بنياد رودكی

اگر امروز سینمای ایران نتواند به سرعت تغییر کند، حذف خواهد شد

باکس آفیس آمریکا بدنبال کریسمسی قوی برای مخاطبانش

امور  معاون  حسینی  مجتبی  سیدمحمد 
هنری وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی از دبیرخانه 
کرد.در  بازدید  فجر  تجسمی  جشنواره  دهمین 
ادامه بازدیدهای معاون امور هنری وزیر فرهنگ 
و ارشاد اسلامی از دبیرخانه جشنواره های فجر، 
شورای  جلسه  در  حسینی  مجتبی  سیدمحمد 
این  شد.  حاضر  فجر  تجسمی  جشنواره  هنری 
جلسه با حضور مهدی افضلی مدیرعامل مؤسسه 
ملانوروزی  مجید  معاصر،  هنرهای  توسعه 
مدیرکل مرکز هنرهای تجسمی، مجتبی آقایی 
جمشید  فجر،  تجسمی  جشنواره  دهمین  دبیر 
جشنواره  دهمین  هنری  مدیر  شناس  حقیقت 
تجسمی فجر، عبدالرحیم سیاهکارزاده موسسه 
توسعه هنرهای تجسمی و دبیر اجرایی جشنواره 
هنرهای تجسمی فجر و کامبیز درم بخش، فرح 
اصولی، اصغر کفشچیان مقدم، بیژن صیفوری، 
از اعضای شورای  بهروز دارش و منیژه صحی، 

هنری جشنواره تجسمی فجر برگزار شد.
دیدار  این  ابتدای  در  آقایی  مجتبی 
شرکت  متقاضیان  درباره  آماری  ارائه  ضمن 
که  بود  این  ما  نگاه  افزود:  دهم،  جشنواره  در 
امسال جشنواره رویکرد وسیع تری پیدا کند و 
ظرفیت های جدیدی که مورد علاقه گروه سنی 
اما عقیده داریم  به آن اضافه شود  جوان است 
هنرمندان  از  دعوت  با  باید  جشنواره  این  که 
فراخوانی  با  آن  از  بخشی  فقط  و  شود  برگزار 

برای هنرمندان جوان شکل بگیرد.
دوره های  در  اینکه  به  اشاره  با  وی 
در  منتخب  آثار  از  تعدادی  جشنواره  قبل 
گفت:  می شد،  داده  نمایش  شهرستان  ها 
از هر استان خواستیم ۳ هنرمند آگاه  امسال 
به شرایط تجسمی آن استان را به ما معرفی 
در  جشنواره  استانی  دبیر  عنوان  به  تا  کنند 
از  بخشی  و  کنند  فعالیت  خود  زندگی  محل 
آثار  با  مناطق  همان  در  را  تجسمی  جشنواره 

کنند. برگزار  هنرمندان  تولیدی 
دبیر دهمین دوره جشنواره تجسمی فجر 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  هنری  معاونت  افزود: 
اسلامی مدیریت ۴ جشنواره هنری را بر عهده 
دارد اما هیچ ارتباط معناداری میان این حوزه ها 
برقرار نمی شود. ما قصد داریم در حوزه تجسمی 
سایر  دبیران  با  و  کنیم  برقرار  را  ارتباط  این 
ظرفیت های  تا  شده  صحبت هایی  جشنواره ها 

میان رشته ای را گسترش دهیم.
روند  به  اشاره  با  نیز  ملانوروزی  مجید 
سال ها  گفت:  فجر  تجسمی  جشنواره  برگزاری 
و  نمی شد  برگزار  ایران  در  هنری  بی ینال های 
شکل  فجر  تجسمی  جشنواره  که  آن  از  بعد 
اما  نبود  باز هم نگاه ها چندان تخصصی  گرفت 

به  را  کار  گرفتیم  تصمیم  اخیر  سال  چند  در 
انجمن های هنری بسپاریم تا با دیدگاه تخصصی 

این رویدادهای هنری را به پیش ببرند.
این  ادامه  در  هم  مقدم  کفشچیان  اصغر 
دوستان  قابلیت های  من  نظر  به  گفت:  جلسه 
دوره گذشته   ۳ در  باعث شده  هنری  شورای 
و  دهد  رخ  خوبی  اتفاقات  جشنواره  این 
شوند.  آن  جذب  هنرمندان  از  زیادی  تعداد 
اساسنامه ای  که  است  این  ضروری  نکته  اما 
برنامه ای  تا  شود  تبیین  جشنواره  این  برای 
با  و  بگیرد  شکل  آینده  سال های  برای  مدون 
نادیده  قبلی  فعالیت های  تغییر مدیریت، همه 

نشود. گرفته 
محل  که  است  این  ما  بزرگ  مشکل 
مشخصی برای برگزاری این رویداد نداریم، در 
واقع هنر معاصر ایران جایی برای عرضه ندارد و 
مسئولان باید به فکر باشند که این مشکل رفع 
نداشتن  به  اشاره  با  نیز  شودکامبیز درم بخش 
برگزاری جشنواره تجسمی  برای  دائمی  محلی 
فجر گفت: مشکل بزرگ ما این است که محل 
مشخصی برای برگزاری این رویداد نداریم، در 
واقع هنر معاصر ایران جایی برای عرضه ندارد 
مشکل  این  که  باشند  فکر  به  باید  مسئولان  و 

رفع شود.
یک  به  اینکه  بیان  با  هم  صحی  منیژه 
باید  افزود:  داریم،  نیاز  بزرگ  هنری  مرکز 
برگزاری  قابلیت  باشد که  محلی وجود داشته 
داشته  را  هنری  جشنواره های  و  بی ینال ها 
باشد و از سوی دیگر فضایی باشد برای اینکه 
هنرمندان بتوانند در آن کار کنند و مردم هم 
بتوانند روند کار کردن آنها را ببیند. بسیاری 
برای  مناسبی  محل  و  آتلیه  ما  هنرمندان  از 
چنین  مسئولان  اگر  و  ندارند  کردن  کار 

حاضریم  ما  همه  کنند  فراهم  را  امکاناتی 
رونق  را  آنجا  و  بدهیم  هم  دست  به  دست 

دهیم.
بیان  با  بهروز دارش  این نشست  ادامه  در 
اینکه می دانیم امکانات دولت محدود است و ما 
هم توقع زیادی نداریم گفت: جشنواره تجسمی 
از  متفاوت  باید  فستیوال  یک  عنوان  به  فجر 
بی ینال ها باشد و تعداد بیشتری اثر با مشارکت 
هنرمندان بیشتر در آن حضور داشته باشد. آثار 
برای  بزرگ  و  جدید  مکان های  جدید،  هنری 
نمایش نیاز دارند. در این دوره جشنواره شاهد 
به  با کیفیت  اثر  زیادی  بسیار  تعداد  بودیم که 
دبیرخانه رسید اما فضای مناسب برای نمایش 
این تعداد اثر را نداریم. مسئله فرهنگ منحصر 
به وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی نیست و باید 
نهادهای دیگری مانند شهرداری، وزارت صنایع 

و... نیز در این بخش سرمایه گزاری کنند.
باید  اینکه  به  اشاره  با  صیفوری  بیژن 
هماهنگ  موجود  امکانات  با  را  خود  نیازهای 
کنیم گفت: برای برگزاری این جشنواره باید به 
دنیا  جای  همه  در  که  برویم  شیوه هایی  سراغ 
صورت  به  فستیوال ها  برگزاری  است.  مرسوم 
نمایشگاه گردانی انجام می شود و سیستم کهنه 
جشنواره  ندارد.  جایی  آنها  در  دادن  فراخوان 
رویداد  ثابت ترین  عنوان  به  فجر  تجسمی 
داشته  مدون  برنامه ای  باید  کشور  تجسمی 
نشوند.  تکرار  مشابه  اقدامات  سال  هر  تا  باشد 
باید عده ای کیوریتور در بخش های مختلف آثار 
هنری را بررسی کنند و آثار برگزیده را معرفی 

کنند تا انتخاب نهایی از میان آنها انجام شود.
جمشید حقیقت شناس نیز در این نشست 
گفت: سال اولی که وارد جشنواره تجسمی فجر 
را  نیاز  مورد  سرمایه  بزرگترین  فهمیدم  شدم 

هنرهای  بودند.  مردم  آن سرمایه هم  و  نداریم 
مخاطب  مردم  که  بود  کرده  فراموش  تجسمی 
کننده  مصرف  نتیجه  در  و  هستند  آن  اصلی 
گذشته  دوره  سه  در  نداشتیم.  را  آثار  اصلی 
باشد  گونه ای  به  باید  جشنواره  شدیم  متوجه 
که مردم جذب آن شوند و فاصله ای که میان 
میان  از  دارد  وجود  تجسمی  هنرهای  و  آنها 
برود. متاسفانه از قابلیت های هنرهای تجسمی 
تاثیر  می تواند  که  حالی  در  نمی شود  استفاده 
را  شهر  و  باشد  داشته  مردم  زندگی  بر  زیادی 

تغییر دهد.
هنرهای  در  باید  که  مقولاتی  از  یکی 
است  مخاطب  بگیرد  قرار  توجه  مورد  تجسمی 
ماهیت خاصی  به خاطر  تجسمی  هنرهای  زیرا 
این  ایجاد  برای  نیازهایی  به پیش  نیاز  که دارد 
معاون  حسینی  مجتبی  داردسیدمحمد  ارتباط 
پس  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  هنری  امور 
از شنیدن این نظرات گفت: امروز آمدم تا بگویم 
شما به کمک من نیاز ندارید بلکه من به کمک 
شما احتیاج دارم. صحبت های شما کاملا درست 
و دقیق و برآمده از سال ها تجربه و درایت است. 
تجسمی  هنرهای  در  باید  که  مقولاتی  از  یکی 
مورد توجه قرار بگیرد مخاطب است زیرا هنرهای 
نیاز  دارد  که  خاصی  ماهیت  خاطر  به  تجسمی 
دارد. ارتباط  این  ایجاد  برای  نیازهایی  پیش  به 
وی ادامه داد: با وجود تمام محدودیت هایی که 
بوم  زیست  داریم،  زیرساخت ها  و  امکانات  در 
این همه هنرمند جوان  باعث شده  ما  فرهنگی 
خلاق و ماهر داشته باشیم که با اشتیاق فراوان 
این  کار می کنند و یک دوره درخشان در هنر 

کشور به وجود آورده اند.
حسینی با اشاره به اینکه مطالبات موجب 
کمال ما خواهد بود، اظهار کرد: وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی در ۴ سال گذشته تلاش زیادی 
اما  داد  انجام  ملی«  »نگارخانه  احداث  برای 
تلاش ها  این  که  بود  آن  از  بزرگ تر  مشکلات 
با این حال هنوز  در آن مدت به نتیجه برسد. 
فعالیت ها ادامه دارد و با جدیت این موضوع را 
و  ملی  نگارخانه  یک  به  ما  می کنیم.  پیگیری 
فضایی که هنرمندان و دانشجویان بتوانند خود 

را نشان دهند نیاز داریم.
معاون هنری وزیر ارشاد افزود: هر مدیری 
حق دارد خلاقیت های خود را نشان دهد اما حق 
دگرگونی و آسیب زدن به فعالیت های گذشته را 
فکر  نامه  شیوه  تدوین  به  باید  بنابراین  ندارد. 
سلیقه ای  اتفاقات  شاهد  پس  این  از  تا  کنیم 
نباشیم و تلاش های هنرمندان را نادیده نگیریم. 
هنرمندان هم باید با ما همفکری کنند تا این 

اقدام مبارک انجام شود.

سرویس هنری- رئیس فیلارمونیک و رهبر ارکستر ملی 
کشور قزاقستان به همراه جمعی از نوازندگان این کشور با حضور 

در تالار وحدت از تمرین ارکستر ملی ایران بازدید کردند.
به گزارش امتیاز و به نقل از روابط عمومی و امور بین الملل 
ارکستر  رهبر  شهبازیان،  فریدون  بازدید،  این  در  رودکی،  بنیاد 
ملی ایران در خصوص فرایند کاری این  ارکستر توضیحاتی را به 
هیات هنری قزاقستان ارایه کرد و نوازندگان این کشور در جریان 

روند کاری ارکسترهای وابسته به بنیاد رودکی قرار گرفتند. 
با سید مجتبی حسینی،  بازدید، هیات قزاقی  این  از   پس 

اکبر  علی  و  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  هنری  امور  معاون 
دیدار  رودکی  بنیاد  هنری  فرهنگی  بنیاد  مدیرعامل  صفی پور 

کردند.
مشترک  همکاری  زمینه های  در خصوص  دیدارها،  این  در 

بحث و تبادل نظر شد.
قزاقستان  ورزش  و  فرهنگ  وزیر  سفر  پی  در  بازدید  این 
تبادل  زمینه  در  دوجانبه  همکاری  تفاهم  نامه  عقد  و  ایران  به 
قزاقستان  فیلارمونیک  ارکستر  اجرای  و  موسیقی  ارکسترهای 

همزمان با شب یلدا در فرهنگسرای نیاوران صورت گرفت.

اگر  کرد  تاکید  حیدریان  محمدمهدی 
امروز سینمای ایران نتواند به سرعت تغییر کند 
بزنیم که مخاطب جهانی را  با کیفیتی حرف  و 
اختتامیه  شد.مراسم  خواهیم  حذف  بفهمد،  آن 
سال  سینمایی  پژوهش  جایزه  دوره  نخستین 
که  شد  برگزار  سینما  موزه  در  آذرماه   ۲۸ روز 
محمدمهدی حیدریان رییس سازمان سینمایی در 
این مراسم عنوان کرد: من همیشه سعی می کنم 

نگاهم سیستماتیک و مبتنی بر برنامه باشد.
کرد:  عنوان  سینما  ریشه  به  اشاره  با  وی 
من این نکته را که سینما حاصل دوره بورژوازی 
است، نه رد می کنم و نه تایید اما باید دانست 
سینما محصول یک فرهنگ و تمدن دیگر است 
شکل  دیگر  تمدنی  در  آن  به  نیاز  احساس  و 
صنعت  این  نماند.  آنجا  به  متوقف  ولی  گرفت 
روز به روز با شتابی بیشتر، استفاده های متنوع 
تری پیدا کرد و با ورود به فرهنگ ما از درون 

مجدد بازتعریف شد.

نو  دایما  سینما  اینکه  بیان  با  حیدریان 
های  زایش  سیما  شد:  یادآور  می شود،  نو  به 
نظرم،  به  امروزه  و  کند  می  تجربه  را  جدیدی 
سینما در یکی از قله های رفیع قرار دارد چون 
گرفته  شکل  صنعتی  انقلاب  از  بزرگتر  انقلابی 
زندگی  از چگونه  و  است  دیجیتالی  انقلاب  که 
کردن تا چگونه راه بردن و... همه را دستخوش 
تغییرات جدی قرار داده و امیدوارم ما هم زودتر 
در این حوزه علم پیدا کنیم.وی با اشاره به اینکه 
پژوهشگران در عصر کنونی اهمیت زیادی پیدا 
می کنند، عنوان کرد: ما باید در کشور حدس 
باید  و  داشت  خواهیم  ای  آینده  چه  که  بزنیم 
دنیا  در  سینما  از  سهمی  چه  که  کنیم  تعیین 

باید داشته باشیم و آن را مطالبه کنیم.
باید  کرد:  اظهار  سینمایی  سازمان  رییس 
حوزه  در  ها  ماندگی  عقب  از  بخشی  بتوانیم 
تکنولوژی را جبران کرده و همچنین به صورت 
همزمان با سرعت پدیده ها و تغییراتی که در 

می  زمانی  برویم.  جلو  می شود  ایجاد  جامعه 
به  که  بود  این  آرزویشان  ها  کارگردان  گفتند 
اکنون  اما  سازند  عملی  را  رویایی  مثال  طور 
آنچه  و  کنیم  می  ارائه  که  را  ای  اولیه  تصویر 
بسیار  تکنولوژی دریافت می کنیم  از صاحبان 

متفاوت است و این آرزوها برآورده شده است.
حیدریان افزود: ما باید بدانیم در سینمای 
ایران، کجا هستیم. من قصد صحبت ژورنالیستی 
ندارم اما فکر نکنم هیچ یک از شما حال امروز 
سینمای  چون  بدانید  خوب  را  ایران  سینمای 
تعریف نمی  را در مختصات جهانی  ما خودش 
صورت  کردن  پاک  دنبال  به  شدت  به  و  کند 

مساله است.
وی در بخش دیگری از سخنانش تصریح 
کرد: فیلم ما باید بتواند با شهروند جهانی ارتباط 
برقرار کند و این وضعیت سینمایی ما که سهل 
و ساده پسندی در مخاطب را رایج می کند باید 
تغییر  سرعت  به  نتوانیم  امروز  اگر  یابد.  تغییر 

مخاطب  که  بزنیم  حرف  کیفیتی  با  که  کنیم 
جهانی را آن بفهمد، حذف خواهیم شد.

آمار  کرد:  بیان  سینمایی  سازمان  رییس 
این  موید  سینمایی  های  پردیس  از  استقبال 
به  فیلم  تماشای  برای  صرفا  مردم  که  است 
پژوهشگر  و  پژوهش  بنابراین  آیند  نمی  سینما 
باید به سینما تلنگر بزند و آن را از خواب بیدار 
بتوانیم  باید  و  شویم  بیدار  باید  ما  همه  کند. 
ارتباط  او  با  و  کرده  حفظ  را  جهانی  شهروند 

برقرار کنیم.
پژوهش  نیازمند  سینما  افزود:  حیدریان 
است تا عقب ماندگی های خود را جبران کند.
جایزه  چند  هر  گفت:  سخنانش  پایان  در  وی 
پژوهش سینمایی سال هر دو سال یکبار اتفاق 
ای  گونه  به  باید  آید  می  نظر  به  اما  افتد  می 
سریع تر عقب ماندگی ها را جبران کرد تا سال 
حرکت  حوزه  این  در  بیشتر  رضایتی  با  آینده 

کنیم.

تابستانی  می خواهد  آمریکا  باکس آفیس 
و  کند  جبران  قوی  کریسمسی  با  را  ضعیف 
»جنگ  جدیدترین  بر  علاوه  می رود  انتظار 
فصل  فیلم  بزرگترین  »جومانجی«  ستارگان«، 
تعطیلات باشد.کمتر از ۲ هفته به پایان ۲۰۱۷ 
باکس آفیس  بدترین  که  سالی  و  مانده  باقی 
داشت،  را  گذشته  دهه  یک  از  بیش  تابستانی 
قدرتش را جای دیگر پیدا کرده است. به خاطر 
نتایج خوبی که در ماه های بهار و پاییز به ثبت 
رسید و با توجه به این که فصل تعطیلات آخر 
سال  از  جلوتر  درصد   ۱۱ حاضر  حال  در  سال 
بار  برای سومین  بتواند  باید  قبل است، ۲۰۱۷ 
متوالی ۱۱ میلیارد دلار درآمد باکس آفیسی را 

رقم بزند.
یک فاکتور بدیهی در فروش خوب امسال 
فیلم »جنگ ستارگان: آخرین جدای« بود که 
توانست دومین اکران بزرگ آخر هفته تاریخ را 
با ۲۲۰ میلیون دلار فروش به ثبت برساند اما در 

آخر هفته ای که در راه است، شش فیلم جدید 
دیگر هم می آیند که بین حالا و روز کریسمس 
جمله  از  فیلم  چند  رفت.  خواهند  پرده  روی 
»پست« استیون اسپیلبرگ، »بازی مولی« ارون 
سورکین و »نخ خیال« پل توماس اندرسون هم 
تعداد  و  باشند  داشته  اکران محدود  است  قرار 
»تیره ترین  و  آب«  »شکل  اکران  سالن های 

ساعت« زیاد خواهد شد.
به این ترتیب، تمام این فیلم ها در بازه ای 
پرده  هزار   ۱۹ از  بیش  در  روزه  شش  تنها 
سینما به نمایش درمی آیند. این روند از امروز 
جنگل  به  »جومانجی:  اکران  با  )چهارشنبه( 
»بزرگترین  و  سونی  کمپانی  آمدید«  خوش 
با  می شود.  آغاز  فاکس  کمپانی  شومن« 
راک،   به  ملقب  جانسون  دوین  نقش آفرینی 
نیک  و  گیلان  کرن  بلک،  جک  هارت،  کوین 
از بزرگترین  جوناس، »جومانجی« مسلما یکی 
فیلم های فصل تعطیلات خواهد بود و با توجه 

به این که در ۳۷۶۵ پرده سینما پخش می شود،  
 ۷۸ تا   ۶۴ بین  فروشی  بتواند  می رود  انتظار 

میلیون دلار داشته باشد.
هیو  نقش آفرینی  با  شومن«   »بزرگترین 
اکران  سالن  هزار  سه  از  بیش  در  جکمن 
امیدوار  سازنده اش  استودیو  و  شد  خواهد 
اکران  نخست  روز  در شش  بتواند  فیلم  است 
پیدا  دست  دلاری  میلیون   ۲۰ فروشی  به 
کمپانی   »۳ حرفه ای  »آوازخوان  فیلم  کند. 
یونیورسال هم روز جمعه در ۳۴۰۰ سالن کار 

خود را آغاز می کند.
فیلم  جمعه  اکران های  از  دیگر  یکی 
مت  بازی  با  پین  الکساندر  »کوچک سازی«  
دیمون، کریستوف والتز، هونگ چائو و کریستن 
می شود  اکران  سالن  در ۲۶۰۰  که  است  ویگ 
پاییز  فصل  در  توانست  که  این  به  توجه  با  و 
تلوراید و تورنتو را  تحسین فستیوال های ونیز، 
به دست بیاورد، استودیوی پارامونت انتظار دارد 

آخر  در  دلار  میلیون   ۱۲ تا   ۱۰ حدود  چیزی 
هفته اول بفروشد.

فیلم کمدی »چهره های پدرگونه« آخرین 
اکران بزرگ این آخر هفته است که در ۲۸۰۰ 
که  این  به  توجه  با  و  می شود  پخش  لوکیشن 
باشد  می تواند گستره مخاطبان وسیعی داشته 
انتظار می رود چیزی بین ۷ تا ۱۴ میلیون دلار 

در این چهار روز بفروشد.
در نهایت به خود روز کریسمس می رسیم 
که می تواند روز خوبی برای تمام فیلم ها باشد 
سالن های  به  روز  آن  در  هم  دیگر  فیلم  سه  و 
در  اکران  بزرگترین  می شوند.  معرفی  سینما 
به »تمام پول دنیا« ساخته  میان آن ها متعلق 
ریدلی اسکات خواهد بود که در ۲ هزار سالن 
روی پرده می رود و »بازی مولی« با نقش آفرینی 
توماس  پل  خیال«  »نخ  و  چستین  جسیکا 
دی-لوییس  دنیل  فیلم  آخرین  که  اندرسون 

است هم پخش می شوند.

یک فنجان چای داغ
تصويری از هايپررئاليسم 

سيمای طبيعت به گالری فردا می آيد
سرویس هنری- آثار نقاشی یلدا شجاعی در نمایشگاهی تحت عنوان 

»سیمای طبیعت« در گالری فردا به نمایش درخواهد آمد.
 به گزارش امتیاز و به نقل از روابط عمومي گالري فردا، در نمایشگاه 
که  رفت  خواهد  دیوار  روی  شجاعی  یلدا  نقاشی  آثار  طبیعت«  »سیمای 
گرایش  با  و  زنده  موجودات  و  طبیعت  از  الهام  با  هنرمند  این  آنها  در 
هایپررئالیسم به خلق اثر پرداخته است. در این نمایشگاه ۱۵ تابلو از شجاعی 
آمده  نمایشگاه  این  استیتمنت  در  شجاعی  یلدا  آمد.  درخواهد  نمایش  به 
زندگي  همراه  به  بکر  طبیعت  بویژه  ما  پیرامون  دنیاي  زیبایي هاي  است: 
حیوانات انگیزه محکمي است براي تمرین تکنیک براي من در شروع راه 
نقاشي این آغاز دلگرم کننده ایست تا بتوانم در کنار درک بازي نور در تارو 
پود بدن حیوانات و پیچ و خم زیباي آنها مهارت خود را در طراحي و نقاشي 
به چالش بکشم. من با استفاده از هنر عکاسان هنر خود را تمرین مي کنم و 
این شروع راه است راهي طولاني که ممکن است بارها تغییر کند ولی آنچه 

بر روی بوم می آورم یک نقاشی است، یک نقاشی صرف. 
در دنیای کنونی با گذشتن از مرز واقعیت ها و سپردن ذهن به دنیای 
مینی مالها به گونه ای از وجود آنچه که هست فاصله گرفته ایم با رویکرد 
رئالیستی سعی در بازگشت ذهن مخاطب به آنچه که هست و در پیرامون 
ما می گذرد داشته ام چرا که گذر به واقعیت تنها رویکردی است که مقفول 

مانده و نیاز است که آن را دریابیم .
این نمایشگاه از اول دیماه تا هفتم این ماه در گالري فردا برپا خواهد 
شد و علاقه مندان براي دیدن آن مي توانند از ساعت ۱۶ تا ۲۰ به گالري 
حسیني،  خیابان  کریم خان،  پل  زیر  زند،  کریمخان  خیابان  در  واقع  فردا 
براي کسب  علاقه مندان  کنند.  مراجعه   ۲ واحد   ۲ پلاک   ،۶ اعرابي  کوچه 
اطلاعات بیشتر مي توانند با تلفن ۸۶۰۷۲۶۰۲ تماس بگیرند. گالری روزهای 

پنجشنبه از ساعت ۱۶ تا ۱۸ میزبان بازدیدکنندگان است.

روزهای پايانی فيلمی با محوريت كودكان
ادامه فيلمبرداری فيلم سينمايی »لالاكن« در پارك پرواز

سرویس هنری- روزهای پایانی فیلمبرداری فیلم سینمایی »لالاکن« 
به کارگردانی مصطفا قربان پور و تهیه کنندگی حسن کلامی در پارک پرواز 
تهران ادامه دارد. تدوین این فیلم سینمایی به طور همزمان توسط یعغوب 
بهنوش  و  زندگانی  امین  این سکانس  در  است.  انجام  حال  در  نیز  غفاری 

بختیاری نیز مقابل دوربین قرار گرفتند.
به گزارش امتیاز؛ عوامل فیلم سینمایی »لالاکن« تلاش دارند تا اولین 
نمایش این فیلم در سی و ششمین جشنواره فیلم فجر سینمای ایران باشد. 
فیلم سینمایی »لالاکن« اثری اجتماعی اما در ژانر کودک و نوجوان 
است. در خلاصه داستان این فیلم آمده است: آرش پسرک رویاپردازی که 
در کوران اختلافات پدر و مادرش برای در امان ماندن از دنیای آدم بزرگ ها 

از رویاپردازی هایش برای خود پناهگاه می سازد.
امین زندگانی، بهنوش بختیاری، پادینا رهنما ، مریم سرمدی بازیگران 
قرایی  عسل  و  عزیزپور  راستین  هستند.  »لالاکن«  سینمایی  فیلم  اصلی 

بازیگران کودک و نوجوان فیلم هستند که بازی آنها به پایان رسیده ات. 
بر اساس این خبر فیلمبرداری لالا کن بزودی در فرودگاه خصوصی 

بلند پرواز ایوانکی به پایان خواهد رسید .
عوامل فیلم سینمایی »لالاکن« عبارتند از:

حافظ  فیلمبرداری:  مدیر  قربان پور،  مصطفی  نویسنده:  و  کارگردان 
هاتفی کیا،  حسین  و  قربان پور  مصطفی  لباس:  و  صحنه  طراح  احمدی، 
طراح گریم: سودابه خسروی،  مدیر صدابرداری: محمد امامی، دستیار اول 
مدیر  افشار،  ابوالفضل  مدیر صحنه:  شیر انگیز،  امید  برنامه ریز:  و  کارگردان 
حمید  تولید:  جانشین  بختیاری،  عکاس:سمیرا  غفارزاده،  مهران  تدارکات: 
غفاری، مجری  یعقوب  پروژه:  فاتح، مشاوره  عباس  تولید:  مدیر  سلطانیان، 

طرح: نصرت نوری،  تهیه کننده: حسن کلامی.

بودجه 97 با برنامه های اعلام شده حوزه سينما فاصله زيادی دارد
محمدمهدی حیدریان با اشاره به بودجه ۹۷ بیان کرد که این بودجه با 
برنامه های اعلام شده حوزه سینما فاصله زیادی دارد.محمدمهدی حیدریان 
سینما  حوزه  در  دولت  پیشنهادی  بودجه  درباره  سینمایی  سازمان  رییس 
برای سال ۹۷ و اینکه چقدر این رقم ها با مشورت وی تعیین شده است، 
گفت: فرآیند بودجه نویسی فرآیندی طولانی است و چندین ماه است که 
دوستان ما با سازمان بودجه و افرادی که کارشان تدوین بودجه است در 

تماس هستند.
توسط  که  هایی  برنامه  با  چقدر  بودجه  این  اینکه  به  پاسخ  در  وی 
سازمان سینمایی اعلام شده تناسب دارد، بیان کرد: فاصله بسیار زیاد است. 
حوزه  در  مثلا  است  اندک  بسیار  گذشته  سال  به  نسبت  بودجه  این  رشد 
هایی ۴ درصد و یا حداکثر ۷ درصد است.حیدریان درباره تحقق برنامه ها 
با توجه به بودجه پیشنهادی عنوان کرد: ما برنامه های جدیدی داشتیم که 
امیدواریم بتوانیم از محل های دیگری بویژه با استفاده از تسهیلات ارزان 

قیمت برای سینما، بودجه آنها را تامین کنیم.
های  گام  آینده  سال  در  باید  سینما  گفت:  سینمایی  سازمان  رییس 
آمده  میدان  به  البته بخش خصوصی  ندارد.  ای هم  و چاره  بردارد  بلندی 
است و سرمایه گذاری اصلی را آنها انجام می دهند و باید بتوان برای تامین 
بخشی از سرمایه مورد نیاز از تسهیلات استفاده کرد. حوزه فرهنگ حوزه 
ای نیست که بتواند تسهیلات را به عنوان یک وام تجاری مورد استفاده قرار 
دهد بلکه حتما باید این تسهیلات به صورت قرض الحسنه باشد و ما در 

تلاشیم که بتوانیم حداقل در این زمینه امکانی را ایجاد کنیم.
وی درباره اینکه این بودجه چقدر می تواند جشنواره ها را تامین کند 
پاسخ داد: اساسا من فکر نمی کنم این بودجه به جشنواره ها برسد چرا که 
آنقدر این بودجه فشرده است و آنقدر نیاز ما به برنامه های جدید زیاد که 
من از امسال این تنگنا را برای برنامه ها و جشنواره ها احساس می کنم و 
به دبیران جشنواره ها هم گفته ام که به سمت تامین بودجه جشنواره ها 
از طریق شرکا و یا علاقه مندان و حامیانی که می توانند پیدا کنند، بروند. 
حتی جشنواره هایی که اکنون در حال برگزاری هستند نیز شامل این نکته 

من می شود و به این ترتیب بودجه شان تامین می شود.
رییس سازمان سینمایی در پایان در پاسخ به این پرسش مهر که آیا 
 ۲۲ از  فجر  فیلم  ملی  جشنواره  و ششمین  مسابقه سی  بخش  های  فیلم 
عددی که در فراخوان آمده بیشتر می شود؟ عنوان کرد: بعید می دانم ۲۲ 
عنوان فیلم تغییر کند و فقط ممکن است دبیر جشنواره دو فیلم سینمایی 

مستند را به این تعداد اضافه کند.

سياست های ساخت سريال های شبكه 2 ، تحكيم خانواده، 
مسئوليت پذيری اجتماعی و...است

ساخت  های  سیاست  سیما  دو  شبکه  مدیر  جلوه  جعفری  محمدرضا 
پذیری  مسئولیت  خانواده،  تحکیم  راستای  در  را  شبکه  این  در  سریال 
به  سیما  دو  مدیر شبکه  جلوه  کرد.محمدرضا جعفری  اعلام  و...  اجتماعی 
نیست«  و  »هست  سریال  پشت صحنه  از  شبکه  مدیران  از  همراه جمعی 
حسین  با  و...  قصه  پیشرفت  مراحل  سریال،  ساخت  روند  درباره  و  بازدید 
سهیلی زاده کارگردان و محسن شایانفر تهیه کننده این سریال گفتگو کرد.
مدیر شبکه دو سریال »هست و نیست« را اثری دانست که می توان 
بار دیگر قصه های واقعی زندگی را در آن یافت و بیان کرد: قصه این سریال 
قصه طمع و سوداگری از یک سو و زلالی و صمیمیت از سویی دیگر است 
همه  که  است  انتخاب  راهی خطیر  دو  سر  بر  آدمی  گرفتن  قرار  روایت  و 
انسان ها در طول زندگی خود به نوعی با آن مواجه می شوند. دو راهی که 
گاهی تفکیک راه از بی راه و درست از نادرست در آن چندان آسان نیست 
اما وقتی انسان توفیق انتخاب سره از ناسره را پیدا کند به زندگی معنایی 

دوباره بخشیده است.
جعفری جلوه اضافه کرد: امیدواریم »هست و نیست« از جمله سریال 
با توجه به گروه سازنده اش نقش آفرین باشد.وی  های جذاب ما باشد و 
همچنین درباره سیاست های شبکه دو در زمینه تولید سریال اظهار کرد: 
شبکه دو با توجه به تعریفی که به عنوان شبکه »زندگی« دارد و به خانواده، 
مسایل آن و اجزا و اقشار شکل دهنده اش توجه بیشتری می کند، طبیعی 

است که همین محوریت در آثار نمایشی هم بروز آشکارتری یابد.
در جریان این دیدار، چند پلان از سریال »هست و نیست« در حضور 
مهمانان و عوامل فیلمبرداری شد که طی آن فرهاد قائمیان و نگار عابدی 
های  ریزی  برنامه  بر  گرفتند.بنا  قرار  زاده  سهیلی  حسین  دوربین  مقابل 
آنتن شبکه دو  روانه  ماه  بهمن  از ۷  این سریال  صورت گرفته مقرر است 

سیما شود.

متن میثاق نامه روزنامه نگاری در سایت روزنامه موجود است
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